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Protokół Nr XXX/2017 

z odbytej sesji Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 31 marca 2017r. o godz. 12:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt  1. Sprawy regulaminowe: 

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki otworzył XXX zwyczajną sesję 

VII kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności, w sesji udział bierze 14 radnych (nieobecna radna Agnieszka 

Wodara), w związku z czym Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał (lista 

obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Pkt 1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki zwrócił się z pytaniem, czy radni mają 

uwagi, bądź inne propozycje do przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 

 

W związku z tym radny Waldemar Rycerz zgłosił, by z porządku obrad sesji wycofać projekt 

uchwały 8.4. w sprawie sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w 

Polsce, gdyż na  chwilę obecną zmiany jakie mają być wprowadzone nie są  jeszcze znane.  

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Pan Andrzej Pych sugerował, by z porządku obrad sesji 

wycofać również projekt uchwały 8.11. w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości 

(droga w Kowalowie) - motywując tym, iż dziś przejmiemy drogę na mienie gminne, a za 

jakiś czas może wpłynąć kolejny wniosek, żeby wykonać asfalt na tej drodze. Poza tym 

dobrze byłoby spotkać się z mieszkańcami Osiedla Słonecznego w Kowalowie i wysłuchać 

ich argumentów. 

  

Nadto Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis zgłosił, by wprowadzić  do porządku obrad 

dodatkowy projekt uchwały 8.15. w sprawie przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

Więcej uwag i propozycji nie zgłoszono. 
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W kwestii projektu uchwały 8.11. w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości głos 

zabrał radny Tomasz Przybył informując, iż dobrze zna sytuację mieszkańców osiedla w 

Kowalowie (jest dość trudna). Poza tym trzeba wykorzystać moment, że będzie budowana 

kanalizacja i wodociąg na ul. Starkowskiej. Natomiast przejęcie tej drogi nie wiąże się z 

wykonaniem  innych prac na tej drodze.     

Nadto Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki sugerował, by punkt 5 - Informacja nt. 

ochrony przeciwpożarowej na terenie Gm. Rzepin za 2016 r. zamienić na punkt 2 z uwagi na 

obowiązki służbowe Pana komendanta. 

Pan Przewodniczący D. Utracki odniósł się również do projektu uchwały 8.4. w sprawie 

sprzeciwu wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce - jego zdaniem jest 

to apel m.in. o respektowanie prawa samorządowego i  konsultacji społecznych, ponieważ 

może tak się zdarzyć, że tryb ustawowy może być tak szybki, że pomiędzy projektem, a 

zatwierdzeniem ustawy nie będzie już czasu na podjęcie uchwały, dlatego też Pan 

Przewodniczący  podtrzymuje  swoje zdanie dot. podjęcia uchwały w sprawie sprzeciwu 

wobec zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce. 

Następnie  przystąpiono do głosowania nad wyżej  zgłoszonymi wnioskami. 

„Za” wycofaniem z porządku obrad  projektu uchwały 8.4. w sprawie sprzeciwu wobec 

zapowiadanych zmian prawa samorządowego w Polsce -  głosowało 8 radnych , 5 radnych 

było „przeciw”, 1 radny „wstrzymał się” – (wniosek radnego W.Rycerza). 

„Za” wycofaniem z porządku obrad  projektu  uchwały 8.11. w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia nieruchomości (droga w Kowalowie) – głosowało 6 radnych, 8 radnych było 

„przeciw” (wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Pycha). 

„Za” tym żeby wprowadzić dodatkowy projekt uchwały 8.15 w sprawie przeznaczenia do 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin - głosowało 14 radnych- 

jednogłośnie. 

Pkt 1.3. przedstawienie porządku obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

   1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

   1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  

   1.3. przedstawienie porządku obrad, 

   1.4. przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 28.02.2017r. 
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2. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Rzepin za 2016r. 

3. Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   

   Problemów Alkoholowych w Gminie Rzepin za 2016r.   

4. Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w  

   Gminie Rzepin za  2016r.  

5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2016r. Ocena zasobów OPS. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz o podejmowanych  

   działaniach zmierzających do poprawy bezpieczeństwa na terenie Gm. Rzepin.  

7. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1. zmiany WPF Gminy Rzepin na lata 2017-2025, 

8.2. zmiany uchwały budżetowej, 

8.3. rozpatrzenia skargi na uchwałę Rady Sołeckiej wsi Sułów, 

8.4. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla 

miejscowości Lubiechnia W., obręb Lubiechnia W. gm. Rzepin,   

8.5. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla 

miejscowości Serbów, obręb Serbów, gm. Rzepin,   

8.6. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla 

miejscowości Kowalów, obręb Kowalów, gm. Rzepin,   

8.7. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla 

miejscowości Drzeńsko, obręb Drzeńsko, gm. Rzepin,   

8.8. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla 

miejscowości Starościn, obręb Lubiechnia W. gm. Rzepin,   

8.9. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla 

obszaru leżącego przy ul. Północnej i ul. H. Sawickiej w Rzepinie,   

8.10. nieodpłatnego przejęcia nieruchomości,   

8.11. utworzenia Zespołu Szkół w Rzepinie, 

8.12. dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

8.13. ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 

2017r.oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli. 

8.14. przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy Rzepin. 

9. Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

10. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   
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11. Zamknięcie sesji.                                 

„Za” ww. przedstawionym porządkiem obrad sesji głosowało 13 radnych, 1 radny 

„wstrzymał się”. 

Pkt 1.4. przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 28.02.2017r. 

„Za” przyjęciem protokołu z sesji odbytej w dniu 28 lutego 2017r. głosowało 14 

radnych- jednogłośnie. 

Pkt 2. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy Rzepin za 

2016r. 

Komendant OSP w Rzepinie Pan Ryszard Rybowiak poinformował, że w Gminie Rzepin 

działa  pięć jednostek typu „S” , w  tym dwie należące do Krajowego Systemu Ratowniczo-

Gaśniczego tj. OSP Rzepin i OSP Kowalów. 

W pięciu jednostkach skupionych jest 95 druhów, w tym 79 członków czynnych, 1 członek 

wspierający i 21  członków honorowych. 

Należy również nadmienić , iż OSP Rzepin i OSP Kowalów otrzymała dotację  z 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych w kwocie: Rzepin – 17.890zł, Kowalów 8.000zł 

(zakupiono wyposażenie osobiste strażaka oraz  sprzęt ratowniczo-gaśniczy). 

Ponadto w bieżącym roku wszystkie jednostki  złożyły wnioski do Oddziału Zarządu OSP RP 

w Zielonej Górze o dofinansowanie wyposażenia osobistego strażaka oraz sprzętu 

ratowniczo-gaśniczego.  

Natomiast pozostałe brakujące wyposażenie nie objęte dotacjami należy zakupić ze środków 

finansowych gminy. 

W związku z czym w celu utrzymania gotowości operacyjno-technicznej podległych 

jednostek OSP należy zakupić brakujący sprzęt i środki tj.: 

-węże tłoczne W -52, 

-węże tłoczne W-75, 

- ubrania strażackie, 

- granulowany sorbent mineralny Kompakt. 

Dla sprawnego działania OSP w walce z pożarami i klęskami żywiołowymi zasadniczą rolę 

oprócz czasu alarmowania ratowników i szybkości wkroczenia do akcji odgrywa 

wyposażenie techniczne, stan wyszkolenia ratowników, baza techniczna oraz właściwe 

wykorzystanie i obsługa posiadanego sprzętu. 
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Ponadto wszystkie jednostki z terenu Gminy Rzepin wyposażone są w podstawowy sprzęt do 

akcji ratowniczych oraz wszystkie jednostki posiadają sprawne technicznie samochody 

gaśnicze-dodaje Pan Komendant. 

 

Pkt 3.Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania   

Problemów Alkoholowych w Gminie Rzepin za 2016r.   

 

Pełnomocnik Burmistrza Rzepina Pani Ewa Sierant-Lipnicka poinformowała, że  w gminie 

Rzepin w 2016r. sprzedano alkohol na ogólną kwotę 10 mln zł.   

Następnie przedstawiła multimedialną prezentację na powyższy temat. 

 

Pkt 4. Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w  

Gminie Rzepin za  2016r.  

 

Pani Ewa Sierant-Lipnicka przedstawiła również prezentację multimedialną na powyższy 

temat. 

 

Pkt 5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2016r. Ocena 

zasobów OPS. 

 

Kierownik OPS Pan Sławomir Karatysz poinformował, że jeśli chodzi o Ocenę zasobów 

OPS- ocena na piśmie zostanie dostarczona do biura Rady Miejskiej w terminie do końca 

kwietnia 2017r. 

Natomiast, gdy chodzi o sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2016r. 

należy nadmienić, iż pomoc jest udzielana  w szczególności osobom i rodzinom z powodu 

ubóstwa, sieroctwa, niepełnosprawności, bezrobocia, bezdomności, a także różnego rodzaju 

klęsk żywiołowych, bądź ekologicznych. 

Prawo do otrzymania świadczenia pieniężnego przysługuje osobom, które nie przekraczają 

kryterium dochodowego tj. 634 zł dla osoby samotnej, 514 zł dla osoby w rodzinie, jak 

również OPS w Rzepinie świadczy pracę socjalną , nadto są przyznawane i wypłacane zasiłki  

przewidziane ustawami. Jeśli chodzi o kadrę OPS w Rzepinie - stanowi 14 osób. 

Natomiast  zgodnie z ustawą o Pomocy Społecznej - 1 pracownik socjalny winien być 

przydzielony na 2000 mieszkańców.  
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W OPS w Rzepinie zatrudnionych jest 5 pracowników socjalnych, tak więc wskaźnik ten jest 

wypełniony- dodał Pan Kierownik. 

 

Pkt 6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz o 

podejmowanych działaniach zmierzających do poprawy bezpieczeństwa na terenie Gm. 

Rzepin w 2016r.  

 

Komendant Powiatowy Policji w Słubicach Pan Rafał Wawrzyniak poinformował, że 

Komisariat Policji w Rzepinie jest organem administracji  rządowej właściwym w sprawach 

ochrony bezpieczeństwa ludzi oraz utrzymania bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie gminy Rzepin. Zgodnie z ustawą z dnia 6 kwietnia 1990r.o Policji do podstawowych 

zadań Policji należy m.in.: 

-ochrona życia i zdrowia ludzi oraz mienia przed bezprawnymi zamachami naruszającymi te 

dobra, 

-ochrona bezpieczeństwa i porządku publicznego, w tym zapewnienie spokoju w miejscach 

publicznych oraz w środkach publicznego transportu i komunikacji publicznej i w ruchu 

drogowym, 

-inicjowanie i organizowanie działań mających na celu zapobieganie popełnianiu przestępstw 

i wykroczeń oraz zjawiskom kryminogennym i współdziałanie w tym zakresie z organami 

państwowymi, samorządowymi i organizacjami społecznymi, 

-wykrywanie przestępstw i wykroczeń oraz ściganie ich sprawców, 

-kontrola przestrzegania przepisów porządkowych i administracyjnych związanych z 

działalnością publiczną lub obowiązującą w miejscach publicznych, 

-współdziałanie z policjami innych państw na podstawie umów i porozumień 

międzynarodowych oraz odrębnych przepisów.   

Komendant Komisariatu Policji w Rzepinie realizuje ustawowe zadania Policji kierując pracą 

policjantów i pracowników cywilnych Komisariatu Policji w Rzepinie. 

Na dzień 1 stycznia 2016r. Komisariat Policji w Rzepinie posiadał ewidencyjnie 22 etaty 

policyjne i 2,6 – etatu w korpusie służby cywilnej. Stan ten został zachowany przez cały 

2016r.  

W w/w okresie ze stanu Komisariatu ubyło łącznie 5 funkcjonariuszy, zostali przeniesieni do 

innych jednostek. Do pełnienia służby w Komisariacie Policji w Rzepinie zostało przyjętych 

4 funkcjonariuszy. 

Następnie Pan Komendant przedstawił prezentację multimedialną na w/w temat. 
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Pkt 7. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, że w okresie między sesjami została 

podpisana umowa z wykonawcą na przebudowę ul. Sieniewicza w Rzepinie. Ponadto brał  

udział   w  Mistrzostwach Polski Szkół Leśnych w piłce ręcznej oraz odbył m.in. spotkania: w  

sprawie utworzenia Poradni Urologicznej  i Ortopedycznej na terenie Rzepina oraz  spotkanie 

w sprawie organizacji „Majówki” w Rzepinie. 

Pan burmistrz nadmienił, że gdy chodzi o Dni Rzepina zaszły  zmiany, gdyż  główną gwiazdą 

będzie Małgorzata Ostrowska (z przyczyn losowych nie wystąpi Zespół BAD BOYS BLUE). 

Nadto Pan Burmistrz odbył spotkanie z Prezesem szpitala w Słubicach w sprawie  problemów 

personalnych szpitala w Słubicach oraz w sprawie przychodni lekarskiej w Rzepinie, 

spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia „Rozwój” w sprawie utworzenia na terenie 

Gminy Rzepin Spółdzielni Socjalnej oraz spotkanie z dyrekcją Nasza Chata  z  Cybinki w 

sprawie rodzin zastępczych - informując jednocześnie, że 6 kwietnia 2017r.w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w  Rzepinie odbędzie się  spotkanie  informacyjne dla 

wszystkich mieszkańców -  nie tylko dla chętnych na utworzenie rodziny zastępczej. 

Przewodniczący Rady Damian Utracki o godz. 13:12 ogłosił przerwę w obradach. 

Po przerwie o godz. 13:30 wznowiono obrady. 

Pkt 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pkt 8.1. zmiany WPF Gminy Rzepin na lata 2017-2025. 

Projekt uchwały omówiła  Pani Małgorzata Barwińska – Skarbnik Gminy. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 8.2. zmiany uchwały budżetowej. 

Projekt uchwały omówiła  Pani Małgorzata Barwińska – Skarbnik Gminy. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt. 8.3. rozpatrzenia skargi na uchwałę Rady Sołeckiej wsi Sułów. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Dariusz Wąsowicz poinformował, że Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 10 marca 2017r. uznała, że Rada Sołecka wsi Sułów miała 
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prawo wyrazić swoją opinię nt. wprowadzenia ograniczenia tonażowego na jednej z dróg 

gminnych - uczyniła to w formie uchwały. Następnie uchwała ta została przekazana 

Burmistrzowi Rzepina,  który po przeprowadzeniu stosownego postepowania dokonał zmiany 

organizacji ruchu na drodze we wsi Sułów. 

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna wnosi do Rady Miejskiej, by skarga dot. 

ograniczenia tonażowego na drodze gminnej została uznana  za bezzasadną. 

Powyższą uchwałę poddano pod głosowanie. 

 

O godz. 13:45 obrady opuścił radny Cezary Nowaczewski. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

O godz.13:50 na obrady powrócił radny Cezary Nowaczewski 

 

Pkt 8.4. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego dla miejscowości Lubiechnia Wielka, obręb Lubiechnia Wielka gm. 

Rzepin.  

Kierownik Referatu Inwestycji i  Zamówień   Publicznych Pani Joanna Pych poinformowała, 

że w związku z wejściem w życie z dniem 16 lipca 2016r. ustawy o inwestycjach w zakresie 

elektrowni wiatrowych, która precyzuje obowiązek  lokalizowania budynków o funkcji 

mieszkaniowej i funkcji mieszanej, odległości większej lub równej 10-krotnej wysokości 

elektrowni wiatrowej mierzonej od poziomu gruntu, uwzględniając elementy techniczne, a w 

szczególności wirnik wraz z łopatami. W przeciągu 36-miesięcy ustawa ta daje możliwość 

procedowania tych planów na zasadach dotychczasowych , w związku  z czym zasadne jest  

podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów, a następnie 

uchwalenia tych  planów.  

Pytań nie wniesiono. 

  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 8.5. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego dla miejscowości Serbów, obręb Serbów, gm. Rzepin   

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 
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Pkt 8.6. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego dla miejscowości Kowalów, obręb Kowalów, gm. Rzepin.   

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 8.7. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego dla miejscowości Drzeńsko, obręb Drzeńsko, gm. Rzepin.  

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

  

Pkt 8.8. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego dla miejscowości Starościn, obręb Lubiechnia Wielka gm. Rzepin.   

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 8.9. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagosp. przestrzennego dla 

obszaru leżącego przy ul. Północnej i ul. H. Sawickiej w Rzepinie.   

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 8.10. nieodpłatnego przejęcia nieruchomości.   

Pani Joanna Pych poinformowała, że projekt uchwały zakłada nieodpłatne przejęcie na mienie 

gminne nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 69/20 o pow. 1436m2 położonej w 

Kowalowie.  

Z wnioskiem o przekazanie w/w nieruchomości  wystąpili właściciele tej nieruchomości 

(drogi). 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił, że gdy dojdzie do przejęcia w/w 

nieruchomości, należy pamiętać, że w Gminie Rzepin są też ulice , które znacznie dłużej nie 

mają mediów, drogi, czy chodnika. 

  

Radny Tomasz Przybył dodaje, że będzie śledził sytuację, by na tej drodze nawierzchnia nie 

powstała jako pierwsza, bo w Kowalowie są  drogi, gdzie oczekują na wykonanie nawierzchni 
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już długi czas, przede wszystkim ul. Słubicka, Spokojna. W chwili obecnej oczekujemy na 

budowę kanalizacji w Kowalowie dlatego też, więcej pieniędzy jest przeznaczonych na 

remont dróg w Rzepinie – dodaje. 

Tym niemniej prosił radnych o poparcie wniosku, żeby wybudować tam kanalizację i 

wodociąg, gdyż jest to jedyne osiedle w Gminie Rzepin, gdzie trzeba budować studnie, aby 

mieć wodę. 

Poza tym nadmienić należy, że  w Kowalowie nie było działek gminnych, a więc mieszkańcy 

decydowali się  na kupno działek jakie były. 

W chwili obecnej wyznaczono 21 działek gminnych, tak więc będzie możliwość  wyboru 

kupna działki, gminnej uzbrojonej , bądź nieuzbrojonej prywatnej - powiedział radny Przybył. 

 

Radny Zieliński dodaje, że jego zdaniem są to mieszkańcy naszej gminy, dlatego też należy 

ich  równo traktować. Aczkolwiek, żeby nie doszło do tego, że 31 marca zostanie podjęta 

uchwała (dot. przejęcia drogi), a za jakiś czas mieszkańcy będą żądać budowy kanalizacji i 

wodociągu. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

„Za” podjęciem uchwały  w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości głosowało  

10 radnych (K.Kramarzewska, G.Oczyński, J.Olesek, T.Przybył, L.Szulczewska, 

D.Utracki, D.Wąsowicz, A.Zator, St.Zieliński, K.Przybylski) ; 3 radnych było „przeciw” 

(W.Rycerz, R.Rogowski, A.Pych), radny C. Nowaczewski „wstrzymał się”. 

 

 

Pkt 8.11. utworzenia Zespołu Szkół w Rzepinie. 

Dyrektor ZEAS Pan Stefan Krawczyk wyjaśnił, iż zgodnie z wymogami ustawy  o systemie 

oświaty po podjęciu uchwały intencyjnej w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Rzepinie, 

gmina  musiała wykonać obowiązki informacyjne, które są warunkiem przystąpienia do 

projektowania uchwały  w sprawie  utworzenia Zespołu Szkół i taka informacja nt. 

zamierzonego połączenia Szkoły Podstawowej w Rzepinie i Liceum Ogólnokształcącego w 

Rzepinie przekazana została Lubuskiemu Kuratorowi Oświaty, Powiatowi  Słubickiemu, 

Związkom Zawodowym , które zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie, lecz przede 

wszystkim  został spełniony podstawowy obowiązek tzn. poinformowania rodziców 

wszystkich uczniów obu szkół. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

 

Pkt 8.12. dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. 

W/w projekt uchwały omówił Dyrektor ZEAS Pan Stefan Krawczyk. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 8.13. ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 

2017r.oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 

szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli. 

Dyrektor ZEAS Pan Stefan Krawczyk poinformował , że obowiązek podjęcia ww. uchwały 

wynika z ustawy  Karta Nauczyciela, gdzie w art.72 został  określony sposób dysponowania 

środkami na kształcenie i doskonalenie nauczycieli. Jest tam mowa o tym, że fundusz na 

dokształcanie i doskonalenie nauczycieli tworzy się z odpisu 1% funduszu osobowego 

wynagrodzeń nauczycieli.   

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 8.14. przeznaczenia do dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Rzepin. 

Pani Joanna Pych poinformowała, że projekt uchwały zakłada przeznaczenie do dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin oznaczonej numerem ewidencyjnym 

233/15 położonej w Rzepinie przy ul. Zachodniej. 

  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 9. Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki odczytał treść pisma od Sekretarza Stanu w 

Min. Finansów Pana Mariana Banasia  - tu cytat: W nawiązaniu do Apelu Nr XXVII/1/2017 

Rady Miejskiej w Rzepinie z dnia 20 stycznia 2017 r. w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego 
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reorganizacji administracji podatkowej, kontroli skarbowej i Służby Celnej, w szczególności 

zlokalizowania siedziby Lubuskiego Urzędu Celno- Skarbowego w Rzepinie uprzejmie informuję, co 

następuje. 

Krajowa Administracja Skarbowa (KAS), która rozpoczęła funkcjonowanie z dniem 1 marca 2017 r. 

powstała w drodze konsolidacji administracji podatkowej, Służby Celnej i kontroli skarbowej. 

Najważniejsze różnice w strukturze i w rozmieszczeniu jednostek terenowych KAS w stosunku do 

sieci jednostek terenowych służb skonsolidowanych polegają na: 

- utworzeniu siatki 16 izb administracji skarbowej (IAS), które powstały w drodze połączenia izb 

administracji skarbowej z izbami celnymi i urzędami kontroli skarbowej, 

- konsolidacji w ramach 16 urzędów celno-skarbowych (UCS) zadań kontrolnych 

wykonywanych dotychczas przez urzędy kontroli skarbowej i urzędy celne, 

- przekształceniu urzędów celnych w delegatury urzędów celno-skarbowych. 

Nie uległy natomiast zmianie siedziby i terytorialne zasięgi działania urzędów skarbowych oraz 

oddziałów celnych. 

W odniesieniu do kwestii umiejscowienia siedziby Lubuskiego UCS zgodnie z przyjętą w tym 

zakresie generalną zasada, zgodnie z którą siedziby urzędów celno-skarbowych miały być 

zlokalizowane w miastach będących siedzibami izb celnych uprzejmie wyjaśniam, że podstawową 

przesłanką dla przeniesienia planowanej siedziby Lubuskiego UCS z Rzepina do Gorzowa 

Wielkopolskiego była analiza uwag i opinii, jakie zostały zgłoszone w trakcie uzgodnień 

wewnątrzresortowych do projektu rozporządzenia Ministra Rozwoju i Finansów w sprawie 

terytorialnego zasięgu działania oraz siedzib dyrektorów izb administracji skarbowej, naczelników 

urzędów skarbowych i naczelników urzędów celno-skarbowych oraz siedziby dyrektora Krajowej 

Informacji Skarbowej. 

Zgłaszający uwagi wskazywali m.in. na mały potencjał demograficzny miasta Rzepina, który 

ograniczałby możliwości budowy i rozwoju kadr nowego urzędu oraz na brak struktur kontroli 

skarbowej, które zgodnie z koncepcją tworzenia urzędów celno-skarbowych powinny zapewnić 

realizację istotnej części zadań kontrolnych w przyszłym UCS. Nie bez znaczenia były również 

obawy o możliwość zachowania, w tak niewielkim ośrodku miejskim, anonimowości przyszłych 

funkcjonariuszy i pracowników zaangażowanych w zwalczanie przestępczości ekonomicznej. 

Niedogodności, o których mowa powyżej nie występują natomiast w przypadku Gorzowa 

Wielkopolskiego, który dysponuje odpowiednimi zasobami kadrowymi oraz infrastrukturą i bazą 

lokalową, jakie do dnia 28 lutego 2017 r. należały do Urzędu Celnego w Gorzowie Wielkopolskim 

oraz do zlokalizowanego w tym Mieście Ośrodka Zamiejscowego Urzędu Kontroli Skarbowej w 

Zielonej Górze. 

Ostatecznie, struktura terenowa jednostek KAS w województwie lubuskim, która została wdrożona z 

dniem 1 marca 2017 r. obejmuje Izbę Administracji Skarbowej w Zielonej Górze, Lubuski Urząd 
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Celno-Skarbowy w Gorzowie Wielkopolskim wraz z jego delegaturami w Rzepinie i w Zielonej 

Górze oraz urzędy skarbowe i oddziały celne, które funkcjonują w tych samych, co dotychczas 

lokalizacjach. 

Na bazie zasobów kadrowych oraz infrastruktury Izby Celnej w Rzepinie powstała Delegatura 

Lubuskiego UCS, której podlegają oddziały celne w Gorzowie Wielkopolskim i w Świecku. W 

Rzepinie zostały również zlokalizowane komórki organizacyjne wchodzące w skład pionu 

orzecznictwa oraz pionu zwalczania przestępczości ekonomicznej Lubuskiego UCS w Gorzowie 

Wielkopolskim. Kolejną grupą osób zatrudnionych w siedzibie byłej Izby Celnej w Repinie stanowią 

pracownicy komórek organizacyjnych Izby Administracji Skarbowej w Zielonej Górze. 

W ocenie resortu finansów reorganizacja, która objęła zasoby kadrowe oraz infrastrukturę Izby Celnej 

w Rzepinie została przeprowadzona w sposób zapewniający byłym funkcjonariuszom Służby Celnej i 

pracownikom Izby Celnej w Rzepinie możliwość dalszego wykonywania obowiązków służbowych w 

dotychczasowych miejscach pracy/pełnienia służby lub w ich pobliżu, bez konieczności zmiany 

miejsca zamieszkania lub dojazdów do Gorzowa Wielkopolskiego albo do Zielonej Góry. Tym 

samym wdrożone zmiany nie powinny również mieć negatywnego wpływu na losy rodzin 

pracowników i funkcjonariuszy byłej Izby Celnej w Rzepinie. 

Przewodniczący Utracki poinformował nadto, że w związku z licznymi zgłoszeniami m.in. od 

mieszkańców dotyczącymi często drobnych kwestii i spraw postara się przesyłać je na bieżąco 

mailowo do Pana burmistrza w celu ich rozwiązania. 

Następnie radny W.Rycerz zadał pytanie, dlaczego  Pan burmistrz  nie wspomniał o 

spotkaniu z wykonawcami budowy hali sportowej, które się odbyło? - radni dowiadują się z 

gazety.  

Nadto  Wiceprzewodniczący Rady Pan Andrzej Pych prosił Pana Burmistrza o szerszą 

wypowiedź , gdy chodzi o lekarzy specjalistów, którzy chcieliby otworzyć prywatny gabinet 

w Rzepinie.   

Pkt 10. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   
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Burmistrz Rzepina Pan S.Dudzis odpowiedział, że od ostatniej sesji nie spotykał się z 

wykonawcami hali sportowej w Rzepinie.  

Natomiast, gdy  chodzi o Poradnie Ortopedyczną i Urologiczną – na chwilę obecną  toczą się 

rozmowy nt. lokalizacji,  będą to poradnie prywatne. 

Pkt 11. Zamknięcie sesji.                                 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o godz. 

14:30 zamknął XXX zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

                                                                                                                                                                      

Protokołowała:                                                                       Przewodniczył: 

M.Szewczyńska                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                              (-) Damian Utracki 

 

 


